



## 关于暂停线下培训课程的通知

尊敬的客户：

您好！

为有效控制新型冠状病毒肺炎疫情，积极响应政府有关疫情防范通告对于线下培训的限制要求，IPC 高度重视，最大限度保障学员及员工的健康和安全，因此决定于 2020 年 3 月份就中国大陆、中国香港地区业务做出以下调整：

一、IPC 将延期执行 2020 年 3 月份所有线下课程和活动（包括公开课程、内训课程、再认证、审核和技术服务支持活动），具体执行时间将根据疫情变化和国家政策调整再做安排，IPC 会持续跟您保持沟通。

二、IPC 已经全面上线 IPC Online 培训产品—IPC 云课堂，重点如下：

1. IPC 云课堂覆盖 IPC-A-610G、IPC-A-600J、IPC/WHMA-A-620C、IPC-6012D、IPC-ESD/MSD 等 IPC 课程。
2. 线上直播仅培训各课程的理论内容。
3. 所有认证课程考试取证环节将择期统一进行。若有急需取证考试者，请联系 IPC 单独申请，IPC 将在政策允许范围内考虑安排。
4. 已预订线下培训课程的客户可以联系 IPC 调成 IPC Online 培训产品。

三、IPC 大中华区各办公室已经全面复工，一直致力于为广大会员提供会员服务，可联系 IPC 正常办理 IPC 入会和续会手续，享受 IPC 会员裨益。

四、暂停 2020 年 3 月份所有再认证课程，有需要再认证的客户可以联系 IPC 更改再认证时间。证书有效期至 2020 年 3 月底到期的学员，可以向 IPC 特别申请延长证书有效期一个月。

五、如果有任何问题和需求，欢迎随时咨询贵司对接的客户服务经理或致电+86 21-2221-0100 咨询。

为给您带来不便深表歉意，也非常感谢您的理解和配合！疫情面前，IPC 会竭力和大家一起，打好防疫攻坚战，保证健康安全！

特此通知！

IPC大中华区

2020 年 3 月 1 日



## Notice on suspension of offline training courses

Dear All ,

Attention please !

In order to effectively control the COVID-19 and actively respond to the government's requirements for offline training in the epidemic prevention notice, IPC attaches great importance to maximizing the health and safety of trainees and employees, so it is decided to make the following adjustments to the operations in mainland China and Hongkong in March 2020 ( The specific recovery time shall be subject to the policy ) :

1. IPC will postpone all offline courses and activities in March 2020 (including Open class, Internal training , Recertification , QML and on site technical service support ). The specific execution time will be adjusted according to changes in the epidemic situation and national policies, IPC wil keep in touch with you.
2. IPC has launched the IPC Online training product—IPC Cloud Class, with the following highlights:
  - i. IPC Cloud Class covers IPC-A-610G, IPC-A-600J, IPC / WHMA-A-620C, IPC-6012D, IPC-ESD / MSD etc IPC courses.
  - ii. Online training only teaches the theoretical content of each course.
  - iii. Online training do not include examination, Certification will be conducted at a later time. If there is an urgent need for certification examination, please contact IPC to apply separately, IPC will consider arrangements to the extent permitted by the policy.
  - iv. Customers who have booked offline courses can contact IPC to switch to online courses.
3. The offices of IPC Greater China have been fully back to work, and have been committed to providing member services. You can contact IPC to go through the procedures of Member application and renewal, and enjoy the benefits of IPC members.
4. All recertification examinations in March 2020 will be suspended. Customers who need recertification can contact IPC to change the time. Students whose certificate expires at the end of March 2020 can apply to the IPC for a special extension of the certificate for one month.
5. If you have any questions or needs, please feel free to consult your customer service manager or call +86 21-2221-0100.

Apologize for any inconvenience, and thank you for your understanding and cooperation! In front of the epidemic, IPC will try best to work with you to fight the epidemic and ensure health and safety !

IPC Greater China

March 1<sup>st</sup> , 2020